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Geacht college, 

 
“Of er ook na 1 januari 2016 drie politiebureaus in Zeeuws-Vlaanderen open blijven, is nog maar de 
vraag. 
Terneuzen wordt de hoofdvestiging voor deze regio, maar de kans dat Hulst en Oostburg moeten 
sluiten bestaat wel degelijk. 
Burgemeester Jan Lonink van Terneuzen wil dat er in Terneuzen een stevig rechercheteam komt dat 
de streek goed kent en snel kan optreden als dat nodig is. "Terneuzen krijgt in elk geval een klein 
rechercheteam. Middelburg en Goes zijn in de race voor het grote districtsrechercheteam in 
Zeeland", aldus een woordvoerster van de eenheidsleiding van de politie Zeeland/West-Brabant.” 

Ook te lezen onlangs: 
Het Openbaar Ministerie in Breda maakt sinds de fusie van de parketten West-Brabant en Zeeland 
fout op fout, waardoor zittingen regelmatig niet door kunnen gaan. Dat meldt De Telegraaf. 
Er gaan dingen mis bij de voorbereidingen van de aanklager. Zo zijn strafdossiers geregeld niet 
compleet en ontvangen strafrechtadvocaten de stukken vaak te laat. 
Sinds eind vorig jaar regent het klachten over missers in de logistiek van het OM. Toen werkte men 
toe naar één parket: West-Brabant/Zeeland, dat sinds 1 april gevestigd is in Breda. 
De problemen hebben grote gevolgen voor de advocaten, de rechtbank, de officier van justitie en 
directe betrokkenen (zoals slachtoffers, nabestaanden en verdachten). 

Dit nog ter herinnering: 
In navolging op het onderzoek wat RTL in 2012 uitgevoerd heeft naar de aanrijtijden van de politie 
heeft RTL nieuwe cijfers hierover naar buiten gebracht. Deze cijfers zijn gebaseerd op de periode 
april 2012 t/m januari 2013. Hieruit blijkt dat in 1 op de 5 gevallen de politie nog steeds te laat 
arriveert bij noodoproepen. Zeeland heeft in dit onderzoek de twijfelachtige eer dat het de lijst(weer 
en of nog steeds) aanvoert. 

Enerzijds moeten we er alles aan doen om de veiligheid van de burger te garanderen. En natuurlijk 
staat de SP daar voor honderd procent achter. Doch aan de andere kant worden steeds meer 
faciliteiten, en zeker op het gebied van veiligheid, bij de burger weggehaald en op afstand geplaatst. 
 
De SP heeft daarom de volgende vragen: 

1) Onlangs heeft de burgemeester de volgende opmerking gemaakt; ‘’ Hulst heeft zo 
weinig criminaliteit omdat ons team preventief werkt, en dat loont.’’ 
De SP maakt zich zorgen dat met het verdwijnen van ons politiebureau, deze 
preventieve aanpak zal verdwijnen. 
- Is het college het daar mee eens ? 

2) De aanrijtijden, zoals eerder genoemd, zijn nu al niet optimaal. De SP heeft hier al 
schriftelijke vragen over gesteld.  



- Kan het college garanderen dat dit niet verergert ? Zo nee, hoe denkt het college 
dit dan te voorkomen? 

3) Schaalvergroting en op afstand plaatsen van instellingen pakt meestal niet goed uit 
voor de burger, zie fusie OM Middelburg en Breda. 
Juist de politie zou er in alle gevallen moeten zijn voor onze inwoners. 
- Is het college het hiermee eens?  Zo nee, waarom niet? 
Zo ja, wat gaat het college, en met name de burgemeester die met de veiligheid en 
openbare orde is belast, dan ondernemen tegen de dreigende verdwijning van ‘’ons 
politiebureau’’ ? 

Uw schriftelijke beantwoording zien wij met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

Mildred van der Poorten 
Fractievoorzitter SP-Hulst 

 

 

 

 


